

Roman Catholic Diocese of Prince Albert Bishop's Annual Appeal

2023

BISHOP'S MESSAGE FOR BAA 2023:

Dear Brothers and Sisters in Christ,

Every October we celebrate Thanksgiving at the time when farmers and gardeners have harvested the fruits of their hard

work from the spring and summer months. Two beautiful traditions we see in our parishes are the delicious fall suppers that occur everywhere and the generous sharing of garden produce with neighbours and the needy in our communities.

Perhaps it's no coincidence that the Bishop's Annual Appeal also begins at this time of fall sharing and gratitude. The intense and daily care of gardens and farms is a good way of speaking about the patient ministry that takes place in Catholic parishes, schools, care homes, and hospitals to teach, celebrate, and witness to Jesus Christ. In fact, our Saviour compares his own death and resurrection to the grain of wheat that dies in the ground only to break through the good soil and bear much fruit. (See John 12:24-26)

The theme of this year's appeal is: Believe, Love, Share ... Jesus. I think that this is the core of the Gospel and is the mission of every Christian in our family, workplace, and community. But you know as well as I that we can't do this alone. We support each other in this call by sharing the gifts we have with one another and, together, in Christ, we can do all things. (Phil 4:13)

This year we are attempting to raise at least \$450,000 which then goes to support so much ministry (events, retreats, programming for children, youth, and adults) in the parishes and different regions of the Diocese of Prince Albert. As you can see in the diagram below, much effort is going into making faith formation and training available to our parishes as well as charitable support and hands-on service of the needy in our communities.

The Bishop's Annual Appeal makes it possible for many to Believe, Love, Share ... Jesus. Thank you for your faithful support to our past campaigns. You have enabled many in our diocese to do so much good. Won't you consider donating this year?

May God bless you and your families!

Stephen A. Hero

✠ Most. Rev. Stephen A. Hero
Bishop of Prince Albert

FAITH FORMATION

- Children, youth, & adult faith formation
- Liturgy
- Pastoral Care
- Resource Centre
- Indigenous Parish Ministry

\$270,000

COMMUNITY OUTREACH

- Social Justice
- Restorative Justice
- Catholic Family Services
- Responsible Ministry
- Communications
- Pastoral Centre Reception

\$135,000

BISHOP'S ANNUAL APPEAL ADMIN

\$45,000

HOW THE
BISHOP'S ANNUAL APPEAL
WILL BE SPENT IN
2024

Believe
Love
Share...

.Jesus



Diocèse Catholique Romain de Prince Albert
La Campagne Annuelle de l'Évêque

2023

MESSAGE DE L'ÉVÊQUE POUR LA CAE 2023

Croire
Aimer
Partager...

..Jésus



Chers frères et chères sœurs dans le Christ,

Chaque mois d'octobre, nous célébrons l'Action de grâces au moment où les agriculteurs et les jardiniers récoltent les fruits de leur dur labeur du printemps et de l'été. Deux belles traditions que nous voyons dans nos paroisses sont les délicieux soupers d'automne qui ont lieu partout et le partage généreux des produits du jardin avec les voisins et les nécessiteux de nos communautés.

Ce n'est peut-être pas une coïncidence si la campagne annuelle de l'évêque commence également à cette période automnale de partage et de gratitude. Le soin intense et quotidien des jardins et des fermes est une bonne manière de parler du ministère patient qui se déroule dans les paroisses catholiques, les écoles, les maisons de retraite et les hôpitaux pour enseigner, célébrer et témoigner de Jésus-Christ. En fait, notre Sauveur compare sa propre mort et sa résurrection au grain de blé qui meurt en terre pour ensuite percer la bonne terre et porter beaucoup de fruit. (Voir Jean 12:24-26)

Le thème de la campagne de cette année est : Croire, aimer, partager... Jésus. Je pense que c'est le cœur de l'Évangile et la mission de chaque chrétien et chrétienne dans notre famille, notre lieu de travail et notre communauté. Mais vous savez aussi bien que moi que nous ne pouvons pas y parvenir seuls. Nous nous soutenons mutuellement dans cette campagne en partageant les dons que nous avons les uns avec les autres et, ensemble, en le Christ, nous pouvons tout faire. (Phil 4:13)

Cette année, nous essayons de rentrer au moins 450 000 \$ qui serviront ensuite à soutenir de nombreux ministères (événements, retraites, et programmes pour enfants, jeunes et adultes) dans les paroisses et différentes régions du diocèse de Prince Albert. Comme vous pouvez le voir dans le diagramme ci-dessous, de nombreux efforts sont déployés pour rendre la formation religieuse accessibles à nos paroisses, ainsi que le soutien charitable et le service pratique des nécessiteux dans nos communautés.

La campagne annuelle de l'évêque permet à beaucoup de Croire, d'aimer, de partager... Jésus. Merci pour votre fidèle soutien à nos campagnes passées. Vous avez permis à de nombreuses personnes dans notre diocèse de faire tant de bien. N'envisagez-vous pas de faire un don cette année?

Que Dieu vous bénisse ainsi que vos familles!

Stephen A. Hero

✠ Mgr Stephen A. Hero
Évêque de Prince Albert

Comment sera dépensé
l'appel annuel de l'évêque en

2024

FORMATION DE LA FOI

- Enfants, jeunes et adultes
- Formation de la foi
- Liturgie
- Pastorale
- Centre de ressources
- Ministère paroissial autochtone

\$ 270,000

SENSIBILISATION COMMUNAUTAIRE

- Justice sociale
- La justice réparatrice
- Services familiaux catholiques
- Ministère responsable
- Communications
- Réception du Centre Pastoral

\$ 135,000

ADMINISTRATION
BAA

\$ 45,000